

《单词百科:objectivity是什么意思?objectivity怎么发音?objectivity的解释和用法》

英语单词objectivity是什么意思?objectivity怎么读?objectivity怎么发音?简答网为您整理了objectivity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



objectivity怎么读

objectivity的读音:[bd k t v ti]

objectivity的意思

1、n.客观性，客观现实;

objectivity的近义词

1、detachment n.超然;冷漠;公正;支队;

2、fairness n.公正，公平;(皮肤的)洁白;金发;顺利性;

- 3、impartiality n.公平，公正，不偏不倚；
- 4、independence n.独立；自主；
- 5、justice n.正义；公正；法律制裁；审判员，法官；

objectivity的双语例句

1、It is characterized by abstractness, objectivity, guidance, normality, creativeness and logicalness.

抽象性、客观性、指导性、规范性、创造性和逻辑性是其主要特征。

2、You abhor conflict, and have highly developed sense of objectivity and conflict resolution.

你讨厌独处,不喜欢矛盾冲突,并且具有很强的公正观念和解决矛盾冲突的能力。

3、Suspected fraud must be handled with confidentiality, accuracy and objectivity.

可疑的作假行为必须被坚决、准确和客观地处理掉。

4、Must maintain composure and objectivity under pressure.

必须在压力条件下保持镇定和客观。

5、Both are marked by skepticism toward truth, objectivity, and coherent narratives.

这两者之所以受重视在于它们对真理,客观性,与前后一致的说明抱持怀疑论。

6、Tone in an encyclopedic context has many meanings, as does objectivity (impartiality, neutrality, and fairness).

百科全书文字中的[调性]涉及许多意含,客观性也是(如不偏不倚、中立、公平)。

7、Use data for communication to ensure objectivity and common frame of mind.

用数据沟通,力求客观与共识。

8、What is the difference and connection between the news factuality and objectivity?

新闻真实性原则与客观性原则有何区别和联系？

9、 This guideline is the reliability principle, also called the objectivity principle.

这一方针是可靠性原则, 也称为客观性原则.

10、 To this extent, their generality and objectivity may be more assumed than real.

在这个意义上, 它们的普遍性和客观性也许更多地是一种想象而非现实.

11、 I was able to see them with an objectivity that was inconceivable to them.

我能以一种客观的方式来观察他们,而他们对这种方式却不能理解.

12、 When engaged in teaching or writing, astrologers present astrological information accurately and with appropriate objectivity.

在教学或写作中, 占星师必须尽可能准确客观的提供占星学知识.

13、 He had no objective evidence that anything extraordinary was happening.

他没有客观证据表明正在发生什么不同寻常之事。

14、 Second, the objectivity of knowledge is considered the assumption that the properties of the attribute statements.

第二, 客观性被认为是知识假设的属性,陈述的属性.

15、 Research is a word that most people associate with science and objectivity.

大多数人把研究这个词与科学和客观联系起来,这种联系并没有错误.

16、 So sensitivity and objectivity are the major strength of your employees, correct?

所以我们的雇员必须具备敏感性和客观性这些专长.

17、 Nonetheless, their actions are imbued with a sense of comprehension, conscientization, and objectivity.

然而, 他们的行动充满理解、 启蒙、 和客观性的感觉.

18、 Scientific methods and demonstrations are always the core of scientific study, and also determined its objectivity.

方法和论证一直是科学研究的核心问题, 也是影响社会科学研究客观性的重要因素.

以上是简答网为您整理的objectivity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ob

jectivity的用法、o

bjectivity的释义、objectivity的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/objectivity>

